
 

Afdeling Griffie 

Datum 13 november 2017  

Onderwerp Overleg Agendacommissie 10 november 2017 

Aanwezig Cees Janssen (plv. vz.), Rogier Verhoeven, Robert Breedveld, Jos Heeren, Jac 

Wezenbeek, Elsbeth van Straaten, Ron Dam, Chantal Koop, Ellen Roelfsema 

Afwezig Cor Gabriëls, Helma Maas 

   
Nr. Onderwerp Actie 
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Opening en vaststellen agenda 
De plv. vz. opent de vergadering om 09.00 uur.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Besluitenlijst Agendacommissie 3 november 2017 
De besluitenlijst van 3 november is ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van de besluitenlijst (pagina 1) verzoekt dhr. Wezenbeek een 
nadere toelichting op het punt dat de aanvangstijd van de 2e Begrotingsraad in 
het Presidium alsnog kon worden gewijzigd naar 19.30 uur. De plv. vz. ligt dit 
punt kort toe. Ook dhr. Wezenbeek, die de vorige keer afwezig was, geeft aan 
moeite te hebben met het feit dat een eerder gemaakte keuze van aanvangstijd 
in het Presidium alsnog is gewijzigd. Dit zou vanuit de Agendacommissie even 
aangeven kunnen worden bij een volgend Presidium. Het is daarnaast zaak de 
procedure goed vast leggen; Ofwel: wie gaat nu waar over. Het is goed om dit 
mee te nemen richting de volgende bestuursperiode (meenemen in de 
nalatenschap – zie ook agendapunt 5: Terugblik Raadsavond 9/11). 
  
Werkplanning week 46 e.v. 
De agendacommissie is akkoord met op 16 november a.s. een Raadsavond 
met daarop enkel een commissievergadering. Daarbij zullen de volgende 
onderwerpen op de agenda komen, waarbij eerst de raadsvoorstellen en 
vervolgens de C-stukken zullen worden behandeld:  
 
Raadsvoorstel vaststellen van de Verordening Speelautomatenhallen 
Raadsvoorstel wijziging APV 
Raadsvoorstel Evenementennota 
Raadsmededeling 62-2017 Nota Cultuurfonds 
Raadsmededeling 63-2017 Aanpassen planning Beheerkalender en 
kwaliteitsslag fietspaden 
Eigenstandige motie VVD - Maak Roosendaal toegankelijk voor iedereen 
 
N.B.: het raadsvoorstel Evenementennota en de raadsmededeling over het 
Cultuurfonds zijn bewust na elkaar geplaatst, omdat er samenhang is. De 
Agendacommissie zet ze niet als 1 onderwerp op de agenda (1 is een 
raadsvoorstel en de ander een raadsmededeling), maar het zou kunnen zijn 
dat bij aanvang vergadering verzocht wordt om beide onderwerpen 
gezamenlijk (als 1 agendapunt) te behandelen. 
 
Doorkijk 2 weken:  
Op 23 november a.s. wederom Commissievergadering (zie werkvoorraad). 
N.B: hierbij wel opletten dat de raadsmededeling over de garantstelling 
Borchwerf CV geagendeerd wordt voor de commissie van 23 november (en 
dan de raad van 30 november i.v.m. het aanreiken van wensen/bedenkingen). 
 
Bestuurlijke Kalender 
Geen op-/aanmerkingen. Volgende keer een doorkijk tot einde jaar. 
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Terugblik Raadsavond 9 november 2017 (2e Begrotingsraad) 
Dhr. Wezenbeek: prima vergadering op zich, maar is er 1 onderwerp door de 
burgemeester bij het spreekgestoelte naar voren bracht wat feitelijk niet met de 
vergadering te maken had? Nee, de burgemeester doelde met zijn toelichting 
op de arbeidsmigranten op de vragen van de Roosendaalse hieromtrent en 
heeft dit ook als dusdanig benoemd. Het paste dus wel binnen de orde van de 
vergadering. 
 
Dhr. Verhoeven,  dhr. Heeren: prima vergadering. 
 
Dhr. Breedveld haalt de interruptie met betrekking tot de Biggelaar aan, waar 
dhr. Schijvenaars door de voorzitter werd herroepen omdat de voorzitter vond 
dat het buiten de orde van het onderwerp was. Dhr. Breedveld vindt het jammer 
dat er werd afgekapt. Dit is jammer voor het debat. Het wordt hierdoor zo 
zakelijk ervaren. Hierdoor is het debat minder leuk.  
 
Hierover is afgesproken dat de griffier dit in de 3-hoek inbrengt waarbij de 
burgemeester wordt gevraagd om een keer bij een Agendacommissie-
vergadering aan te schuiven, en dit te combineren met het 
nalatenschapsdocument, d.w.z.: in bredere zin terugkoppelen met de 
burgemeester (als advies, ook m.b.t. wijzigen aanvangstijd in Presidium en het 
niet mogen reageren op moties die nog niet zijn ingediend).  
 
Dhr. Breedveld vraagt daarnaast of amendementen echt in volgorde van 
verstrekkendheid in stemming dienen te worden gebracht.  
Ja, dit is wettelijk zo vastgelegd.  
 
Mevr. Koop geeft aan dat de set niet geheel op volgorde van indienen was 
gelegd. Daar zal de griffie de volgende keer beter op letten. 
 
 
Rondvraag 
- 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 9.45 uur. De eerstvolgende 
Agendacommissie vindt plaats op vrijdag 17 november a.s. (aanvang: 9.00 
uur). 
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